

Super Travels Pte Ltd 133 New Bridge Road, #03-01/02 Chinatown Point, Singapore 059413 Call us: 6392 3688 / 6392 3392. Email: apc@super-travels.com





# D:

# 行程要点

#### ◆ 全程无购物

泰国清迈 大塔寺、帕斯寺、泰囧寺 打卡塔佩门喂鸽子 大象营地 元宝庄园 双龙寺

清莱

泰国七大奇观之一参观玻璃白庙

#### 云南

- . 摄影胜地——东川红土地
- . "滇中第一山"-轿子山国家森林公园

#### 昆明

- . 南强集市
- . 金马碧鸡坊、南屏步行街

# 风味餐

云南段: 昆明: 老滇风味、过桥米线 泰北段: 网红爱丽丝餐厅(RMB100/人) 将军龙虾面、特色小火锅



# 住宿

昆明(品牌酒店,携程4钻) 智选假日酒店/维居金鹰酒(当地准5)/同级

禄劝(当地准 5,携程 4 钻) 轿子山大酒店 /旺统国际花园酒店

清迈(当地准5,网评4钻) 清迈雨树酒店 /拜斯里玛雅酒店/卡马蒙兰纳度假村 /同级

# ☞ 必须自费项目

【官渡古镇+官渡粑粑】+【新山垭口索道往返+摆渡车往返+下坪子大索道往返】+【自助海鲜餐】=RMB680/人

第一天: 新加坡→昆明 (晚餐) 今天齐集樟宜国际机场,乘搭国际航空飞往 春城昆明。晚餐后,入住酒店休息。

第二天: 昆明-东川红土地 (早/午/晚餐) 乘车至东川红土地(约 3H),云南东川的红土地被专家认为是全世界除了巴西里约热内卢外最有气势的红土地,景象比巴西红土地更为壮美。层层迭迭的梯田里,火红的土壤



上,一年四季洋麦花、荞子花、洋芋花、油菜花和萝卜花交替开放,色彩斑斓炫目,鲜艳浓烈的色块一直铺到天边游览**落霞沟美景、大丫口(远观千年老龙树)、月亮田、锦绣园、七彩坡花石头景区**.

第三天: 东川红土地-轿子雪山-昆明 (早/午/晚餐)

早餐后,乘车前往"滇中第一山"-【轿子山 国家森林公园】(含进山门票),配套自费: 新山垭口大索道+往返摆渡车+下坪子大索道 往返小索道),被誉为"天然氧吧,绿色明 珠",四季景观:春观冰,夏赏花、秋游水、 冬戏雪,春天的轿子雪山,百花盛开,争奇 斗艳。冬季拥有难得一见的南国冰雪及气势 雄伟,规模宏大的瀑(冰)布群落。冬春之 际,可欣赏千姿百态,晶莹剔透的冰瀑冰挂, 感受银装素裹的冰雪世界。之后乘车前往昆 明地标--金马碧鸡坊、南屏步行街、参观 1901 滇越铁路火车头为文化主题的夜市-南强 集市, 感受昆明夜生活的烟火气, 自行品尝 当地特色小吃。**特别赠送一杯"茶饮界的一** 颗璀璨明星"一霸王茶姬,它不仅是一杯饮 品,更是一种时尚的生活方式,引领客人在 旅途中探索更多美好。

配套自费:晚餐品尝自助海鲜餐

第四天: 昆明→清迈 (CNX) (午/晚餐) 配套自费: 漫步官渡古镇,仿佛踏入了一幅 古老而宁静的画卷。青石板路蜿蜒曲折,承 载着岁月的痕迹;古老的寺庙庄严静谧,香 火袅袅,让人心灵得到慰藉。街边的小店琳 琅满目,传统的手工艺品散发着独特的魅力。 参观金刚宝座塔、赠送品尝当地特色小吃: 官渡粑粑.

前往机场乘机至清迈,乘嘟嘟车游览美丽清 幽的**清迈古城**,古城中遗迹众多,参观:大 **塔寺、帕斯寺、泰囧寺,打卡塔佩门喂鸽子。**  第五天: 清迈-清莱-清迈 (早/午/晚餐) 早餐后,乘车前往清莱,途中经温泉地带, 也可以在此泡脚(请自行准备小毛巾),之后 前往泰国七大奇观之一参观玻璃白庙, 庙名 因其独特的白色设计主题, 白色玻璃材料, 奇特的设计 元素而闻名,走进白庙,纯白 的屋顶, 纯白的墙壁、纯白的基座, 镶嵌在 墙面的玻璃时不时反射出耀眼的银光, 仿佛 一座落入凡间琼楼玉宇。这纯美绝伦的建筑, 使人耳目一新,流连忘返。午餐后,参观蓝 **庙**,建筑风格独特,融合了兰纳和缅甸的风 格,规模庞大,由12座佛塔组成的塔林颇 为壮观。寺庙的主色调为海蓝色, 在阳光的 照耀下显得格外亮眼, 给人一种深沉与静谧 之美, 乘车返回清迈.

#### 第六天: 清迈 (早/午/晚餐)

早餐后,参观**大象营地**,了解大象的知识,一观看**大象表演**,午餐在大象营地用自助简餐,之后乘车至**元宝庄园参观**(粉红海滩+美女戏水吊桥+天梯+山谷鞦韆+参观水果园+体验割胶+品尝热带水果自助大餐+世界第一个山中海滩下午茶+垂钓比赛+迷你泰式厨艺教学 - DIY 凉拌青木瓜丝沙拉+DIY 自作水灯及放水灯+放天灯))

第七天: 清迈 + 昆明 (早/午/晚餐) 早餐后,前往清迈著名地标"双龙寺"-又 称素贴寺。这间享誉盛名的寺庙坐落在素贴 山上,除了可欣赏金碧辉煌的寺庙,也可从 山上俯瞰清迈市景。之后前往网红打卡餐厅:

**爱丽丝餐厅(午餐)**,乘飞机返回昆明 昆明导游接机,晚餐后,入住酒店休息

第八天: 昆明→新加坡 (早餐)

早餐后自由活动,送机返回美丽的家园新加坡.



#### **TOUR HIGHLIGHTS!**

#### No Shopping Tour

#### **Chiang Mai**

- . Chiang Mai Old City
- . Wat Chedi Luang
- . Elephant camp
- . Yuanbao Manor
- . Double Dragon Temple

#### **Chiang Rai**

. White Temple

#### YUNNAN

- . Iconic photography area Dongchuan Red Land
- . Jiaozi Mountain-named for its shape like a sedan chair

#### **KunMing**

- . JinMa BiJi Square
- . NanPing Pedestrian streets
- . Nan Qiang Street Market

# Compulsory Tour

Guandu Ancient Town + Guandu
Baba+Xinshanya Pass cable car + round-trip
shuttle bus + Xiapingzi cable car round-trip to
small cable car+seafood
buffet=RMB680/PAX

# Day 1: Singapore → Kunming (D)

Today, gather at Changi International Airport and take an international flight to Kunming, the Spring City. After dinner, check into the hotel and rest.

# Day 2: Kunming - Dongchuan Red Land (B/L/D)

Travel Dongchuan Red Land to (approximately 3 hours). Experts consider Yunnan's Dongchuan Red Land to be one of the most magnificent red land in the world. In the terraced fields, fiery red soil is adorned with various flowers throughout the year, creating a vibrant and colourful landscape that stretches to the horizon. Visit the stunning scenery of Luoxiagou, Dayakou (overlooking the thousand-year-old dragon tree), Yueliangtian, Jinxiuyuan, and the colourful Qicaipo Huashi Stone Scenic Area.



Day 3: Dongchuan Red Land - Jiaozi Snow Mountain - Kunming (B/L/D)

After breakfast, travel to "the first mountain in central Yunnan" - Jiaozi Mountain National Forest Park (entrance fee included), a beautiful picturesque national park which offers stunning seasonal views: ice in spring, flowers in summer, water in autumn, and snow in winter. Compulsory Tour-included activities: Xinshanya Pass cable car + roundtrip shuttle bus + Xiapingzi cable car roundtrip to small cable car. Afterwards, travel to Kunming's landmark - Jinma Biji Square, Nanping Pedestrian Street, and visit the Nangiang Market, a night market with a cultural theme featuring 1901 Dianyue railway locomotives (which is the railway of Kunming -Haiphong). Experience the lively atmosphere of Kunming's nightlife and taste local specialties. Special gift: a cup of "the shining star in the tea-drinking world" - Ba Wang Cha Ji (Chagee).

Compulsory Tour-included activity: Enjoy a seafood buffet dinner.

#### Day 4: Kunming > Chiang Mai (CNX) (L/D)

Compulsory Tour-included activity: Stroll through the ancient town of Guandu. The winding bluestone paths of the town bear the marks of time, giving a sense of stepping back into time. The small shops along the street are full of various goods, and traditional handicrafts exude a unique charm. Visit the Jin Gang Bao Zuo Pagoda and enjoy a taste of local snacks: Guandu Baba.

Next, go to the airport and fly to Chiang Mai. Take a tuk-tuk to tour the beautiful and tranquil Chiang Mai Old City. There are many historical sites in the old city. Visit Wat Chedi Luang, Wat Phra Singh, and Chang Khlan. Feed the pigeons at Tha Phae Gate.

Day 5: Chiang Mai - Chiang Rai - Chiang Mai (B/L/D)

After breakfast, travel to **Chiang Rai**. Along the way, pass through a hot spring area where you can soak your feet (please bring your own small towel). Afterward, visit the **White Temple**, one of the seven wonders of Thailand. The temple is famous for its unique white design theme, white glass materials, and peculiar design elements. Next Visit the **Blue Temple**, known for its unique blend of Lanna and Burmese architecture styles. The main color of the temple is sea blue, which looks particularly bright under the sunlight, giving people a sense of depth and tranquility. Return to Chiang Mai by coach.

### Day 6: Chiang Mai (B/L/D)

After breakfast, visit an **elephant camp** to learn about elephants and watch an elephant show. Enjoy a buffet lunch at the elephant camp. Afterward, travel to the **Yuanbao Manor** and visit the Pink Beach, Beautiful Woman Swinging Bridge, Heavenly Ladder, Valley Swing, Fruit Orchard, Rubber Tapping Experience, Tropical Fruit Buffet, World's First Mountain Sea Beach Afternoon Tea, Fishing Competition + Mini Thai Cooking Class - DIY Papaya Salad and DIY Homemade Sky Lanterns).

### Day 7: Chiang Mai→ Kunming (B/L/D)

After breakfast, visit the famous Chiang Mai landmark "Double Dragon Temple" - also known as Wat Phra That Doi Suthep. This renowned temple is located on Mount Suthep. In addition to admiring the magnificent temple, you can also overlook the city of Chiang Mai from the mountain. Afterward, visit the popular Instagram-worthy restaurant: Alice's Restaurant (lunch). Take a flight back to Kunming for our dinner and overnight stay.

#### Day 8: Kunming → Singapore (B)

After breakfast, enjoy free time. Transfer to the airport and fly back to your beautiful home in Singapore.











#### **REMARKS:**

- 1. Purchase of travel insurance is strongly recommended.
- 2.All itineraries are subject to changes (due to Flight Schedules, Land and Sea Transport, COVID-19 restrictions and other causes of an unpredictable nature) and final confirmation from our overseas land operators. We, as a Travel Agent cannot be held responsible for any changes being made to the itineraries due to any but not limiting to the above-mentioned factors.
- 3. Tour is conducted in Mandarin unless otherwise stated.
- 4. Please refer to Chinese itinerary version for more details.

# 备注:

- 1. 在公司无法预测和控制的情况下,行程可能更改
- 2. 航班时间,行程顺序,餐食和酒店均以最终确认为准。
- 3. 全程中文讲解
- 4. 本公司强烈建议阁下购买个人旅游保险

**HAVE A NICE TRIP!!!**